
Formandens (bestyrelsens) beretning 
Tak fordi I kunne komme til denne lidt anderledes generalforsamling.  

Vi har i år haft nok at se til af flere forskellige grunde, men det skal ikke være en hemmelighed at Corona 

har spillet en stor rolle og givet os i bestyrelsen en del mere arbejde.  

Vi vil takke jer som medlemmer for at tage godt imod de tiltag og retningslinjer der er blevet lavet og 

udstedt. Vi er glad for at se, at vi i vores lille klub kan stå sammen og hjælpe hinanden gennem en svær tid.  

Nu til den egentlige beretning. 

Aktiviteter 2020 
Få aktivitetskalender 

Januar:  

Programridningskursus ved Dressurhjælp 

Februar:  

Fastelavnsstævne med E og D klasser lavet om til intern træningsdag grundet sygdom i hestehold ved 

naboklubber. 

Marts:  

Påskestævne, påskeridetur samt rideudstyrsmarked (juniorudvalget) blev desværre alt sammen aflyst 

grundet Corona 

April:  

Breddestævne aflyst grundet Corona 

Juni: 

Familiedag med kæphest og grill samt klubmesterskab blev flyttet senere grundet Corona. 

Ridelejr blev desværre aflyst grundet Corona 

Juli: 

Sommerferie 

August: 

DSS holdte arrangement hvor de lejede faciliteterne, her var en klasse for medlemmer af TBR. 

Fundraiser/hyggedag med juniorudvalget. 

D-stævne med grille, kæphest og tombola fredag inden stævne. 

DM i DSAH der lejede faciliteterne. 

September: 

E-stævne med klubmesterskab 

Oktober: 

D-stævne med cup 

November: 

Sydjysk mesterskab i Haflinger Danmark der lejer faciliteterne. 

Julehygge med juniorudvalget. 



December: 

E-stævne med cup 

Vi håber selvfølgelig på at vi i år har mulighed for at holde det samme niveau af aktiviteter i det kommende 

år som vi har haft inden Corona. I 2020 blev alle ramt af aflyste aktiviteter, og det var ærgerligt. Det er dog 

bestemt springrytterne der ikke har været meget for i den seneste år, og det er beklageligt, men vi håber på 

at komme stærkt igen.  

Vi er glade for, at der har været stor opbakning til det der er blevet afholdt, og håber på det samme når det 

igen bliver muligt. 

Undervisning 2020 
Samme antal ryttere som før? Det er derfor dejligt at vi har fået ekstra plads i hallen og givet den lille hal en 

overhaling, så der er bedre plads her i vinterhalvåret.  

Vi har i år fået nye undervisere på vores undervisningsteam, som vi er glade for at have med. Ud over det er 

vi også glade for ud over at tilbyde elevundervisning også at kunne tilbyde eneundervisning ved eksterne 

undervisere samt vores egne fra elevholdene. 

Elevponyer 
Vi har igen i år haft øje på, om vores elevponyer passer ind i vores behov og har derudover haft et par 

stykker, der desværre blev syge og ikke kunne blive ved os. Vi har fundet afløsere for dem og har nu en 

velfungerende gruppe af elevheste. 

Elevponyerne vil selvfølgelig også være et fokuspunkt i 2021. Vi fortsætter derfor stadig vores samarbejde 

med SP hestevelvære samt passet med smed, dyrlæge, sadeltjek osv.  

Faciliteter 
Der er sket meget med faciliteterne i løbet af 2020, både for vores vedkomne, men også for Søren og 

Katrine. Vi er glade for at samarbejdet heromkring med Søren og Katrine forløber gnidningsfrit. 

Vi har i bestyrelsen udskiftet barrierer i den lille hal, skiftet og anlagt bund i begge haller og sat ny port i den 

lille hal. Så altså nogle store men meget ønskede projekter, men det kommer vi nærmere ind på i 

regnskabet.  

Statistik 
Antal bestyrelsesmøder: 12. Der har ud over det været møder i stævneudvalget og cafeteriaudvalget samt 

en del mere kommunikation og små mødes i forbindelse med retningslinjer og orientering i forbindelse 

med Corona.  

Antal medlemmer i 2020: 160 

Ud over det er vores hjemmeside og Facebookside flittigt brugt til bl.a. undervisning, retningslinjer i 

forbindelse med Corona, elevponyer osv.  

 

 


